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Ej tjänstgörande ersättare: Jerry Rothin (M), Ulla Olsson (L), Monika Samuelsson (S), Ayla 
Iversen (V)     
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       Kf  §  85                                  
 
Allmänhetens frågestund 
 
Under frågestunden aktualiseras frågor beträffande vuxnas möjlighet att 
delta i kulturskolans verksamhet samt om allmänheten kan skicka in 
frågor digitalt till kommunen.     
 
Under frågestunden yttrar sig Olle Engström, Jomark Polintan och 
Marina Isaksson. 
__________ 
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       Kf  § 86                                Dnr 2019/272 
 
Motion om matsvinn inom kommunens olika verksamheter 
 
I motion 1 december 2019 skriver Peter Johansson (C) och Nils-Erik 
Mellström (C): 
 
” Via media uppmärksammas vi nästan dagligen om det stora matsvinnet 
inom kommunernas olika bespisningar, t. ex i skolan och äldreomsorgen. 
Detta är en såväl ekonomisk som miljömässig misshushållning. 
 
Centerpartiet frågar: 
• Hur ser det ut i vår kommun? 
• Hur mycket matsvinn förekommer i skolorna och inom äldrevården? 
• Vad görs med den överblivna maten? 
 
Centerpartiet yrkar: 
• Att det uppdras åt tekniska förvaltningen att undersöka omfattningen av 
matsvinn i kommunens verksamheter. 
• Att maten – om det blivit över – säljs till elever, lärare och övrig 
personal till självkostnadspris. 
 
På detta sätt minskas svinnet och tex. elever som bor själva, eller inte får 
lagad mat hemma på kvällen, bereds möjlighet till en näringsriktig 
middag”. 
 
Kommunfullmäktige beslutar 
 
att remittera motionen till kommunstyrelsen. 
 
____ 

 
                                                                                                            Utdragsbestyrkande 
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 Kf   § 87 
Ks  § 114                      Dnr 2019/214 
 
 Vision 2030 - En välmående kommun- 
 
Kommunfullmäktige beslutade den 12 september 2019 § 58 utse en 
arbetsgrupp med representanter från varje i kommunfullmäktige 
representerat parti för att arbeta fram förslag till Vision 2030.  
 
Arbetsgruppen har bestått av Åsa Hååkman Felth (S), Christel Iversen 
(V), Christer Olsson (M), Peter Johansson (C), Ulla Olsson (L) och Urban 
Pettersson (Sd) samt sammankallande Marina Isaksson (S).  
 
I arbetet har förutom den utsedda arbetsgruppen även fullmäktiges 
ledamöter och ersättare samt Ungdomsrådet diskuterat frågan och 
skickat med förslag och synpunkter i processen.  
 
Arbetsgruppen har träffats vid flera tillfällen och överlämnar sitt 
gemensamma förslag till Vision 2030 - En välmående kommun -.   
 
Kommunstyrelsen föreslår kommunfullmäktige besluta 
 
att   anta Vision 2030 –En välmående kommun- 
_______ 
 
I ärendet yttrade sig Åsa Hååkman-Felth, Christer Olsson och Filip 
Dahlöv.  
 
Kommunfullmäktige beslutar 
 
att   anta Vision 2030 –En välmående kommun- 
_______ 
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 Ks § 101 Kf § 88 
Au § 67                               Dnr 2019/248 
 
Reglemente – Rådet för funktionshinderfrågor i Filipstads kommun 
Förvaltningschefen Åsa Andersson meddelar i tjänsteskrivelse 30 
oktober 2019 att mot bakgrund av att en ny strategi för funktionsrätt har 
antagits av kommunfullmäktige 2019-10-16 ska reglementet för 
kommunala handikapprådet revideras.  
I den nya strategin beslutades att namnet på rådet ska ändras till rådet 
för funktionshinderfrågor.  
Det nu gällande reglementet för kommunala handikapprådet antogs av 
kommunfullmäktige 1996-10-31 § 85. 
Inriktningen i arbetet har varit att likställa rådets reglemente med 
Filipstads kommuns pensionärsråds reglemente. Revideringen syftar till 
att förtydliga rådets funktion, uppdatering av organisation och 
sammansättning. 
Reglementet godkändes av Pensionär- och handikapprådet 2019-09-18. 
 
Beslutsunderlag 
Reglemente rådet för funktionshinder frågor 
Protokoll från pensionärs-och handikappråd 2019-09-18  
 
Förslag till beslut 
Kommunstyrelsen föreslår kommunfullmäktige besluta 
Att   anta reviderat reglemente för rådet för funktionshinder frågor i 
Filipstads kommun 
 
Arbetsutskottet föreslår 
 
kommunstyrelsen föreslå kommunfullmäktige besluta 
 
att anta reviderat reglemente för rådet för funktionshinder frågor i 
Filipstads kommun. 
_____ 
 
Kommunstyrelsen föreslår kommunfullmäktige besluta 
 
att   anta reviderat reglemente för rådet för funktionshinder frågor i 
Filipstads kommun. 
_____ 
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Beslutsexp: 
SOC 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 

 Kommunfullmäktige beslutar 
 
att   anta reviderat reglemente för rådet för funktionshinder frågor i 
Filipstads kommun. 
_____ 
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 Ks § 102 Kf § 89 
Au § 68                              Dnr 2019/249 
 
Reglemente - Kommunala pensionärsrådet i Filipstads kommun 
 
Förvaltningschefen Åsa Andersson meddelar i tjänsteskrivelse 30 
oktober 2019 Det nu gällande reglementet för kommunala 
pensionärsrådet antogs av kommunfullmäktige 2001-02-22, § 17. 
Inriktningen i arbetet har varit att likställa pensionärsrådets reglemente 
med reglementet för rådet för funktionshinderfrågor. Revideringen syftar 
till att förtydliga rådets funktion, uppdatering av organisation och 
sammansättning. 
Reglementet godkändes av Pensionär- och handikapprådet 2019-09-18. 
 
Beslutsunderlag 
Reglemente kommunala pensionärsrådet  
Protokoll från pensionärs-och handikappråd 2019-09-18  
 
Förslag till beslut 
Kommunstyrelsen föreslår kommunfullmäktige besluta 
Att  anta reviderat reglemente för kommunala pensionärsrådet i 
Filipstads kommun. 
 
Arbetsutskottet föreslår 
 
kommunstyrelsen föreslå kommunfullmäktige besluta 
 
att anta reviderat reglemente för kommunala pensionärsrådet i Filipstads 
kommun. 
________ 
 
Kommunstyrelsen föreslår kommunfullmäktige besluta 
 
att anta reviderat reglemente för kommunala pensionärsrådet i Filipstads 
kommun. 
________ 
 
Kommunfullmäktige beslutar 
 
att anta reviderat reglemente för kommunala pensionärsrådet i Filipstads 
kommun. 
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Beslutsexp: 
BUF 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 

 Kf   § 90 
Ks  § 116                      Dnr 2019/274 
 
Reglemente Barn- och utbildningsnämnden 
 
Barn- och utbildningsnämndens reglemente förändras såtillvida att 
skrivningen i första paragrafen, första stycket, slutar efter ”… 
gymnasieskola)”.  
 
Ansvaret för kommunal vuxenutbildning, särvux, svenska för 
invandrare (SFI) och uppdragsutbildning inom det offentliga 
skolväsendet överförs från och med 1 januari 2020 till kommunstyrelsen.  
   
Förslag till beslut 
 
Att   reglementet för barn och utbildningsnämndens 1 § första stycke 
lyder ” Nämnden fullgör kommunens uppgifter inom det offentliga 
skolväsendet för barn och ungdom (förskoleklass, grundskola, 
grundsärskola, gymnasieskola och gymnasiesärskola)” från och med 1 
januari 2020 
 
Kommunstyrelsen föreslår kommunfullmäktige besluta 
 
att   bifalla förslaget. 
_______ 
 
Kommunfullmäktige beslutar 
 
att   reglementet för barn och utbildningsnämndens 1 § första stycke 
lyder ” Nämnden fullgör kommunens uppgifter inom det offentliga 
skolväsendet för barn och ungdom (förskoleklass, grundskola, 
grundsärskola, gymnasieskola och gymnasiesärskola)” från och med 1 
januari 2020 
_____ 
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 Kf   § 91 
Ks  § 117                      Dnr 2019/275 
 
 Reglemente Kommunstyrelsen 
 
Ansvaret för kommunal vuxenutbildning, särvux, svenska för 
invandrare (SFI) och uppdragsutbildning inom det offentliga 
skolväsendet överförs från Barn- och utbildningsnämnden till 
kommunstyrelsen från och med 1 januari 2020. 
 
Kommunstyrelsens reglemente tillförs en ny punkt under 7 §:  

- kommunal vuxenutbildning, särvux, svenska för 
invandrare (SFI) och uppdragsutbildning inom det offentliga 
skolväsendet. 

   
Förslag till beslut 
Att   reglementet för kommunstyrelsen tillförs en ny punkt under 7 §:  
kommunal vuxenutbildning, särvux, svenska för invandrare (SFI) och 
uppdragsutbildning inom det offentliga skolväsendet. Ändringen gäller 
från och med 1 januari 2020 
 
Kommunstyrelsen föreslår kommunfullmäktige besluta 
 
att   bifalla förslaget. 
_______ 
 
Kommunfullmäktige beslutar 
 
att   reglementet för kommunstyrelsen tillförs en ny punkt under 7 §:  
kommunal vuxenutbildning, särvux, svenska för invandrare (SFI) och 
uppdragsutbildning inom det offentliga skolväsendet. Ändringen gäller 
från och med 1 januari 2020 
_______ 
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       Kf  §  92 
Ks § 103                           
 
Sammanträdesdagar 2020 
 
Kommunfullmäktige: 23/1,13/2, 12/3, 23/4, 14/5, 11/6, 10/9, 15/10, 
12/11 (budget), 10/12 
  
Sammanträdestid: torsdagar kl. 18.15 
 
Kommunstyrelsen föreslår kommunfullmäktige besluta 
 
att fastställa sammanträdesdagar och tider för kommunfullmäktige enligt 
ovan. 
 
______ 
 
Kommunfullmäktige beslutar 
 
att fastställa sammanträdesdagar och tider för kommunfullmäktige enligt 
ovan. 
 
_________ 
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 Kf  § 93 
Ks § 104                                Dnr 2019/251 
 
Beslut om ägarstyrningsdokument - Inlandsbanan AB 
 
Inlandsbanan AB har upprättat förslag till nya ägarstyrningsdokument. 
Dessa är; 
Bolagsordning för Inlandsbanan aktiebolag 
Ägardirektiv 
Aktieägaravtal 
 
Ärendet hanterades av ägarsamrådet den 30 oktober 2019 och 
dokumenten behöver godkännas av respektive kommuns 
kommunfullmäktige. 
 
Förslag till beslut 
Att kommunstyrelsen föreslår kommunfullmäktige besluta 
 
att godkänna de föreslagna ägarstyrningsdokumenten. 
 
Kanslichef Catrin Marsell informerar om ärendet. 
 
Kommunstyrelsen föreslår kommunfullmäktige besluta 
 
att   godkänna de föreslagna ägarstyrningsdokumenten 
_______ 
 
Kommunfullmäktige beslutar 
 
att   godkänna de föreslagna ägarstyrningsdokumenten 
_______ 
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Beslutsexp: 
Inlandståget 
AB 
 
 
 
 
 
 
 
 
 

 Kf  § 94 
Ks § 105                                  Dnr 2019/250 
 
Borgensåtagande för Inlandståget AB 
 
Inlandståget AB avser bland annat inköpa fem moderna motorvagnar 
och har hemställt om borgensåtagande av delägarna. Filipstads kommun 
är en av 19 delägare och för kommunens del är det ett åtagande om 
1 000 tkr för lån hos Kommuninvest. Den totala investeringen är ca 70-
75 mkr.  
 
Det ursprungliga förslaget medförde ett borgensåtagande om ca 2 630 
tkr med detta reviderades vid ägarrådets sammanträde den 30 oktober 
2019.   
 
Förslag till beslut 
Att kommunstyrelsen föreslår kommunfullmäktige besluta 
 
att såsom för egen skuld ingå borgen för Inlandståget AB:s 
låneförpliktelse upp till ett totalt högsta lånebelopp om 1 000 tkr, jämte 
därpå löpande ränta och kostnader. 
 
Kanslichef Catrin Marsell informerar om ärendet.  
 
Kommunstyrelsen föreslår kommunfullmäktige besluta 
 
att   såsom för egen skuld ingå borgen för Inlandståget AB:s 
låneförpliktelse upp till ett totalt högsta lånebelopp om 1 000 tkr, jämte 
därpå löpande ränta och kostnader. 
_______ 
 
Kommunfullmäktige beslutar 
 
att   såsom för egen skuld ingå borgen för Inlandståget AB:s 
låneförpliktelse upp till ett totalt högsta lånebelopp om 1 000 tkr, jämte 
därpå löpande ränta och kostnader. 
_______ 
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 Kf  § 95 
Ks § 106                          Dnr  2019/257 
 
Revidering av taxa för offentlig kontroll inom 
livsmedelslagstiftningen  
 
Miljö- och stadsarkitektkontoret har upprättat ett förslag på en ny taxa för 
offentlig kontroll inom livsmedelslagstiftningen.  
 
Den 14 december 2019 träder EU:s nya kontrollförordning (EU) 
2017/625 i kraft. Den nya förordningen innehåller ett antal nya begrepp, 
till exempel införs begreppet annan offentlig verksamhet och begreppet 
extra offentlig kontroll försvinner. För att säkerställa att Filipstad kommun 
har möjlighet att ta betalt för sin livsmedelskontroll efter årsskiftet 
behöver taxebestämmelserna anpassas till den nya EU-förordningen..  
 
I samband med den nya taxan har miljö- och stadsarkitektkontoret gjort 
en ny beräkning av förvaltningens kostnader för livsmedelskontrollen. 
Det medför en revidering av timavgifter: Avgiften för offentlig kontroll 
kommer att höjas till 1224 kronor. Avgiften för uppföljande kontroll och 
kontroll i samband med utredning av klagomål som föranleds av 
bristande efterlevnad av regelverket kommer att höjas till 1107 kronor. 
 
Beslutsunderlag 
Miljö- och stadsarkitektkontorets tjänsteskrivelse 2019-10-23 
Taxa för offentlig kontroll inom livsmedelslagstiftningen 
 
Miljö- och byggnadsnämnden har behandlat ärendet vid sammanträdet 
20 november 2019, § 64, och beslutat föreslå kommunstyrelsen föreslå 
kommunfullmäktige besluta 
 
att fastställa taxa för offentlig kontroll inom livsmedelslagstiftningen 
upprättat 2019-10-23 och att den därmed träder i kraft från och med 
2019-12-18 
 
att nuvarande taxa för offentlig kontroll inom livsmedels- och 
foderområde fastställd av kommunfullmäktige 2015-11-12 § 109 upphör 
att gälla från 2019-12-31. 
 
Förvaltningschef Hannes Fellsman besvarar frågor i ärendet.  
 
Kommunstyrelsen föreslår kommunfullmäktige besluta 
 
att  bifalla miljö- och byggnadsnämndens förslag. 
_______ 
  

                                                                                                            Utdragsbestyrkande 
 



 
FILIPSTADS KOMMUN  SAMMANTRÄDESPROTOKOLL 

Sammanträdesdatum                        Blad 

     
         
    
Kommunfullmäktige  11 december 2019 15 

  
 

 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
Beslutsexp: 
MOH 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 

 Kommunfullmäktige beslutar 
 
att   fastställa taxa för offentlig kontroll inom livsmedelslagstiftningen 
upprättat 2019-10-23 och att den därmed träder i kraft från och med 
2019-12-18 
 
att nuvarande taxa för offentlig kontroll inom livsmedels- och 
foderområde fastställd av kommunfullmäktige 2015-11-12 § 109 upphör 
att gälla från 2019-12-31. 
_______ 
 

 
                                                                                                            Utdragsbestyrkande 
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Beslutsexp: 
KHF 
J.P 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 

 Kf   § 96 
Ks  § 115                            Dnr 2019/263                            
 
Val av styrelseledamot och ordförande för KHF Filipstads 
äldrebostäder 
 
Per Gruvberger begär i skrivelse 19 november 2019 entledigande från 
uppdraget som styrelseledamot och ordförande i KHF Filipstads 
äldrebostäder.  
 
Kommunfullmäktige beslutade 16 november 2017 § 99 bland annat att 
utse kommunstyrelsens ordförande till styrelseledamot. Det noteras att 
den personen då var även teknikutskottets ordförande.    
 
Kommunstyrelsen beslutar föreslå kommunfullmäktige 
 
att   till ny styrelseledamot utse kommunstyrelsens teknikutskotts 
ordförande. 
_______ 
 
 
Kommunfullmäktige beslutar 
 
att   till ny styrelseledamot utse kommunstyrelsens teknikutskotts 
ordförande. Denne väljs istället för kommunstyrelsens ordförande, vilken 
angivits i tidigare beslut.  
_______ 
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       Kf  § 97                           
 
Revisorerna informerar  
 
Kommunrevisionens ordförande Ottfried Eickenrodt kommenterade 
kommunstyrelsens svar på granskningsrapporten Inköp och avtalstrohet. 
Vidare presenterades revisionens revisionsplan för 2020.  
 
Revisionens ordförande besvarade frågor från ledamöter och 
kommunchef. Under ärendet yttrade sig Jomark Polintan, Christer 
Olsson, kommunchef Claes Hultgren, Henric Forsberg och Ulf Söhrman.  
 
_______ 
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       Kf  § 98                                Dnr 2019/262 
 
Interpellation om elevers eftergymnasiala studier 
 
I interpellation inkommen till kommunkansliet 19 november 2019 ställd till 
barn- och utbildningsnämndens ordförande skriver Michael Helmersson 
(L) 
 
” Filipstad utmärker sig som en kommun med låg andel skolelever som 
söker högre studier efter gymnasieskolan. Successivt utvecklas 
arbetsmarknaden till att ställa allt högre krav på studiebakgrund, 
åtminstone om individen strävar mot mer välbetalda jobb. 
 
Vilka åtgärder vidtar förvaltningen för att öka andelen elever som söker 
eftergymnasiala studier?”. 
 
Kommunfullmäktige beslutar 
 
att interpellationen som varit utsänd till samtliga ledamöter får framställas 
 
att interpellationen blir besvarad vid nästa sammanträde med 
kommunfullmäktige. 
 
_______ 
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       Kf  § 99                                Dnr 2019/260 
 
Interpellation om laddstation för elfordon 
 
I interpellation inkommen till kommunkansliet 19 november 2019 ställd till 
teknikutskottets ordförande skriver Michael Helmersson (L): 
 
” Riksdagen anslog i vårbudgeten 750 miljoner till stöd för utbyggnad av 
laddningpunkter för elfordon varav 50 miljoner rör privatpersoner som vill 
investera. Merparten av stödet avses gå till organisationer, 
samfälligheter, föreningar, stiftelser och kommuner som vill investera för 
att ladda sina egna fordon.  
 
Jag vill därför fråga om nämnden agerat i frågan för att Filipstads 
kommun ska få del av stödet för att bygga ut den infrastrukturen? 
 
Jag vill även i detta sammanhang fråga hur många fordon kommunen 
använder som är eldrivna och som skulle beröras direkt av satsningar i 
den infrastrukturen?”. 
 
Kommunfullmäktige beslutar 
 
att interpellationen som varit utsänd till samtliga ledamöter får 
framställas. 
 
Teknikutskottets ordförande Jomark Polintan avger svar enligt följande: 
 
” Michael Helmersson har i en interpellation ställt ett par frågor angående 
utbyggnad av infrastrukturen.  
 
Michael undrar om Teknikutskottet agerat för att få ta del av de statliga 
medlen för utbyggnad av laddningsinfrastruktur för elbilar i kommunen. 
Hittills har denna fråga inte varit prioriterat hos Teknikutskottet då det 
dels är en hel del frågetecken kring om det verkligen är kommunen som 
ska bygga ut infrastrukturen, i konkurrens med t.ex. bensinstationer. Det 
finns idag en snabb-laddningstation vid Okq8 macken, en mindre 
laddstation vid ”prippen” samt på ett par större industriföretag i 
kommunen.  
 
En fråga som centrumföreningen har lyft är just tillgången på 
laddstationer centralt i Filipstad för förbipasserande resenärer. Här har 
kommunens tjänstepersoner kopplat ihop frågan med Filipstads 
Energinät AB.  
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       Vi har hittills en elbil och 2 laddhybrider just nu. Orsaken till detta är den 
relativt dyra leasingavgift och/eller i inköp. Vi ser nu en intressant 
utveckling när det gäller utvecklingen på fordonssidan där många av de 
ledande bilmärken satsar hårt på just elbilar/hybrider och där priserna 
ständigt sjunker, vilket gör att fler och fler kommer att välja elbilar 
framöver”. 
 
Michael Helmersson utvecklar sina åsikter. I debatten deltar även Ulf 
Söhrman. 
 
Kommunfullmäktige beslutar 
 
att lägga interpellationen och svaret till handlingarna. 
 
_____ 
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       Kf  § 100                                Dnr 2019/261 
 
Interpellation om otydlig information vid Eklundens äldreboende 
 
I interpellation inkommen till kommunkansliet 19 november 2019 ställd till 
socialnämndens ordförande skriver Michael Helmersson (L): 
 
” I Filipstads Tidning påvisades nyligen, med foto, att informationen vid 
entrén till Eklundens äldreboende är rörig. Vid utformningen av 
information för offentliga miljöer bör tydlighet eftersträvas och behovet av 
begriplighet också för dem som har läs och skrivsvårigheter beaktas. 
 
Mot bakgrund av vad som framkommit om nämnda information vid 
Eklunden är min fråga till socialnämndens ordförande om man från 
förvaltningen vidtagit eller ämnar vidta någon åtgärd för att förbättra 
tydligheten?”. 
 
Kommunfullmäktige beslutar 
 
att interpellationen som varit utsänd till samtliga ledamöter får 
framställas. 
 
Socialnämndens ordförande Anders Nilsson (V) avger svar enligt 
följande. 
 
” Michael Helmersson , liberalerna, ifrågasätter tydligheten av information 
i offentliga miljöer och specifikt den som är vid entrén till Eklundens 
äldreboende.  
 
Jag är helt överens med Michael i sakfrågan och kontakt har tagits för att 
förbättra informationen och framförallt göra den mer tydlig.  Filipstads 
kommunens verksamhetschef för hälso - och sjukvård, Ulla Kjellemar,  
har tillsammans med vårdcentralens enhetschef, Kerstin Karlsten, fört 
gemensam diskussion. Regionen kommer att ta ansvar för att ordna nya, 
enhetliga och tydliga skyltar. Den delen som rör vårdcentralen kommer 
att sättas upp på en sida av porttelefonerna och den del som rör 
kommunen kommer att sättas upp på andra sidan”. 
 
Michael Helmersson tackar för svaret. 
 
Kommunfullmäktige beslutar 
 
att lägga interpellationen och svaret till handlingarna. 
___ 
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       Kf  § 101                                Dnr 2019/273 
 
Interpellation angående mätningar och analyser i 
avloppsreningsverket 
 
I interpellation 1 december 2019 ställd till ordförande i miljö- och 
byggnadsnämnden skriver Christer Olsson (M): 
 
” Media har uppmärksammat mätningar och analyser av narkotiska 
preparat såsom cannabis och amfetamin i avloppsvatten vid 
avloppsreningsverket i Kristinehamn och att dessa substanser vid den 
senaste mätningen ökat högst anmärkningsvärt. Förekomsten var vid 
den senaste mätningen i oktober månad 5 gånger så hög som vid 
föregående mätning. 
 
Dessa uppgifter föranleder följande frågor till ordföranden i miljö- och 
byggnadsnämnden i Filipstads kommun; 
 
-Görs mätningar och analyser av olika substanser också i 
avloppsreningsverken i Filipstads kommun? 
 
-Om detta görs; 
-Vilka substanser analyseras och mäts? 
-Hur ofta gör vi dessa tester och analyser ? 
-Hur har utveckling och resultat sett ut över tid i Filipstads kommun? 
-Hur och på vilket sätt använder vi resultaten av mätningar och 
analyser?”. 
 
Kommunfullmäktige  beslutar 
 
att interpellationen som varit utsänd till samtliga ledamöter får 
framställas. 
 
Miljö- och byggnadsnämndens ordförande Åsa Hååkman Felth (S) avger 
svar enligt följande: 
 
”Idag analyseras avloppsreningsverkets vatten både gällande 
inkommande och utgående vatten. Olika substanser analyseras, dock ej 
specifikt narkotiska preparat eller andra läkemedel.”. 
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       Christer Olsson utvecklar sina åsikter.  
 
Kommunfullmäktige beslutar 
 
att lägga interpellationen och svaret till handlingarna. 
 
_____ 
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       Kf  §  102                             
 
Avslutning  
 
Ordförande Marina Isaksson tackar kommunfullmäktiges ledamöter och 
ersättare för det gångna året och önskar alla en god jul och ett gott år.  
 
2:e vice ordförande Christer Olsson tillönskar på 
fullmäktigeförsamlingens vägnar ordförande och 1:e vice ordförande en 
god jul och ett gott år.  
 
_______ 
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